



Protokoll Styremöte Lp2 Lv3

Närvarande

Vice ordförande:	Sofia Andersson
Kassör:	Carl Magnus Ljungblom
Informationsansvarig:	Andreas Nylander
Utbildningsansvarig:	Fredrik Steen

Frånvarande

Ordförande:	Alexander Johansson
Arbetsmarknadsansvarig:	Oskar Henriksson

1. Mötets öppnande

Vice ordförande (Sofia) öppnar mötet kl. 12.10

2. Godkännande av dagordning och serie

Dagordningen godkännes i sin helhet. Serie saknas denna vecka.

3. Dagsformsrunda

4. Föregående mötesprotokoll

2011-11-03

Protokollet godkännes i sin helhet

5. Meddelanden

Sofia meddelar att hon plockat ned alla aspaffischer på grund av den stundande skyddsronen.
Fredrik meddelar att han nu har påbörjat arbetet med sin kontinuitet.

6. Mötesrapporter

Ordf.rådet

Minnesanteckningarna från det senaste ordf.rådet läses upp.

SU

Sofia berättar att det inte var så mycket nytt på detta möte.

UU

Fredrik berättar att vi ska få ta del av resultaten ifrån enkäten om studentinflytande, dock bara ifrån vår egen sektion.

7. Genomgång Att-göra-listan

Sofia går igenom vad som har hänt sedan sist.

8. Kommande arr

Asp-middag på måndag och så har vi sektionmöte torsdag lv 6

Andreas Nylander

Sofia Andersson



9. Kommande händelser

- Fotografering efter nästa styremöte till GP och Julkort
Pågrund av tidsbrist tar vi detta på fredag istället.
- Stormöte med Skrubbenföreningarna blir måndag lv5 (21)
Det finns inget att tillägga på denna punkt.

10. Policy: diskussion och beslut

Nytt förslag på policy för mellandörrsaccesser

Andreas tycker man kan ändra den första meningen i paragraf 2.1 eller helt enkelt bara ta bort den, således bordläggs punkten tills nästa vecka då även policyn är korrigerad.

Förslag på uppdaterad version av uppförandepolicyn

Andreas tycker att punkt 2.2.2 är överflödig således bordläggs punkten tills nästa vecka då även policyn är korrigerad.

11. Post

Bara reklam denna vecka. En handlar om julskinka och den andra är veckans meny på Hedvalls.

12. Övriga frågor

Vi diskuterar om vår nya policy ang. mellandörrs access och kommer fram till att det kan vara mycket lämpligt att försöka få K-sektionen att annektera samma policy i framtiden.

Vidare brölar Carl Magnus å Oskars vägnar ut att Ernstinvalet borde ske innan nästa sektionmöte, förslagsvis slänger någon ut en Doodle om detta så snart som möjligt.

13. Mötet avslutas

Mötet avslutas klockan 12:40

Andreas Nylander

Sofia Andersson